



DON'T *live life* **WITHOUT IT**™

**A jewel in the crown
of Italian restaurants with a truly
memorable dining experience.**



VILLA
Signor Sassi
RISTORANTE ITALIANO

**Enjoy the exclusive benefits at Signor Sassi
with American Express until 31 December 2024:**

- Live a unique experience for lunch and dinner with a complimentary beverage (up to 4 guests per table) and a special dish not on the menu will be offered to you.
- For lunch and dinner, priority table bookings are available on weekdays and weekends until 7 PM (2 tables for 6 guests per meal time). Same-day reservations are available until 6 PM for lunch, and until 7 PM for dinner (1 table for 4 guests).
- Enjoy lunch with a 20% saving during weekdays from 1 PM to 6 PM.
- Complimentary evening valet parking subject to availability.

For more information and booking, please call your
Platinum Concierge on:

From inside Saudi Arabia: **8001195555**
From outside Saudi Arabia: **(+966) 11 407 1999**
Or email: **PlatinumCare@americanexpress.com.sa**

DON'T *live life* **WITHOUT IT**™

Terms and Conditions:

- You are receiving this email because you are an American Express Saudi Arabia Cardmember.
- The offer is exclusively valid for American Express Platinum Cardmembers (Primary and Supplementary), and for Platinum Cards issued by American Express Saudi Arabia.
- The offer is valid at Signor Sassi restaurant only.
- The offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash.
- Redeem the offer directly at the restaurant mentioned above.
- This offer is valid from 01 August 2024 until 31 December 2024.
- Priority bookings and savings are not applicable during public holidays and special occasions unless stated.
- The offer applies on menu prices only.
- Cash payments shall not be accepted whether it is a full or a partial payment. Platinum cardmembers must use their Platinum Card to benefit from this offer.
- Terms and Conditions of American Express Saudi Arabia apply. To learn more, please click here.
- Terms and Conditions of the above restaurant apply.
- Copyright 2024. American Express Saudi Arabia all rights reserved.
- American Express Saudi Arabia's decision shall be final concerning any American Express Saudi Arabia user disputes regarding this offer.
- If you have any feedback or concerns, please contact our Customer Care Team via email: complaints@americanexpress.com.sa, or call from inside Saudi Arabia on 8004424442 or +966112926663 from outside Saudi Arabia. For more details, please click here.
- **Non-compliance with the Terms & Conditions of American Express Saudi Arabia's credit and charge Cards may result in cancellation/suspension of your Card/Additional Cards without notice, legal escalation, and a negative impact on your credit bureau record. Making only minimum payments on your Credit Card may result in applying charges and fees.**
- To view all card benefits, terms, conditions, and fees, please click here.

American Express Saudi Arabia is regulated and supervised by the Saudi Central Bank.

جوهرة تاج المطاعم الإيطالية بتجربة أطباق لا تنسى.



استمتع بالمزايا الحصرية في سنينور ساسسي مع أمريكان إكسبريس حتى 31 ديسمبر 2024:

- استمتع بوجبة غداء وعشاء فاخرة مع مشروب مميز يقدم مجاناً (لـ 4 ضيوف كحد أقصى لكل طاولة)، وطبق خاص لا يندرج ضمن قائمة الطعام في المطعم.
- تستطيع حجز طاولتك للغداء والعشاء مسبقاً لجميع أيام الأسبوع القادمة (طاولتين لـ 6 ضيوف لكل وجبة)، وإذا كان حجزك في اليوم نفسه، بإمكانك الحجز مسبقاً للغداء حتى الساعة 6 مساءً، وحتى الساعة 7 مساءً بالنسبة للعشاء (طاولة لـ 4 ضيوف لكل وجبة).
- استمتع بوجبة غداء مع توفير 20% خلال أيام الأسبوع من الساعة 1 ظهراً حتى 6 مساءً.
- خدمة مجانية لركن السيارات في المساء، حسب توفرها.

لمزيد من المعلومات والحجوزات، الرجاء الاتصال بكونسبيرج بطاقتك البلاطينية:

من داخل السعودية عبر الرقم: 8001195555
من خارج السعودية: 11 407 1999 (+966)
أو عن طريق البريد الإلكتروني: PlatinumCare@americanexpress.com.sa

لا نعيش حياتنا بدونها

الشروط والأحكام:

- تتلقى هذا البريد الإلكتروني بصفحتك عضو بطاقة أمريكان إكسبريس السعودية.
- يسري هذا العرض لأعضاء البطاقة البلاطينية الأساسية والإضافية الصادرة من أمريكان إكسبريس السعودية.
- يسري هذا العرض في مطعم سنينور ساسي فقط.
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله نقداً.
- استرداد العرض مباشرة في المطعم المحدد أعلاه.
- يسري العرض من 01 أغسطس 2024 حتى 31 ديسمبر 2024.
- لا يسري عرض أولوية الحجز ولا الأسعار الحصرية أثناء العطلات الرسمية والمناسبات الخاصة إلا إذا ذكر غير ذلك.
- يسري العرض على أسعار قائمة المطعم فقط.
- لن يتم قبول المدفوعات النقدية سواء كانت دفعة كاملة أو جزئية. يجب على أعضاء البطاقة البلاطينية استخدام بطاقتهم البلاطينية للاستفادة من هذا العرض.
- تطبق شروط وأحكام أمريكان إكسبريس السعودية للإطلاع، الرجاء الضغط هنا.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة بالمطعم المذكور أعلاه.
- جميع حقوق الطبع والنشر محفوظة لصالح شركة أمريكان إكسبريس السعودية 2024.
- يرجع القرار النهائي إلى أمريكان إكسبريس السعودية بخصوص أي نزاعات قد تحدث لعضو بطاقة أمريكان إكسبريس السعودية بخصوص هذا العرض.
- إذا كان لديك أي شكوى أو ملاحظات، يرجى الاتصال بفريق خدمة العناية بالعملاء عبر البريد الإلكتروني: complaints@americanexpress.com.sa أو بالاتصال من داخل السعودية على 8004424442 ومن خارج السعودية 966112926663 + ولمزيد من المعلومات الرجاء الضغط هنا.
- عدم الالتزام بأحكام وشروط إتفاقية البطاقات الائتمانية والإعتمادية من أمريكان إكسبريس السعودية قد يؤدي إلى إلغاء/تعليق بطاقتك أو البطاقات الإضافية أو خفض الحد الائتماني بدون سابق إخطار من قبلنا، التفاوضي في حال عدم سداد مستحقاتك والتأثير سلباً على سجل مكتب الائتمان الخاص بك.
- للإطلاع على جميع مزايا البطاقة، الشروط والأحكام والرسوم، الرجاء الضغط هنا.